

條款及細則

1. 2023 冬季洗機推廣期為 2023 年 11 月 1 日至 2024 年 3 月 31 日。
2. 2023 冬季清洗服務只限於辦公時間內進行。
3. 2023 冬季洗機推廣優惠只限同一地點及同一時間內進行冷氣機清洗服務。
4. 2023 冬季洗機價目，只適用一般住宅單位及室內機離地 3 米或以下，其他情況，需另行安排睇位報價。
5. 清洗服務必須於 2023 年 12 月 1 日至 2024 年 2 月 29 日期間完成，方可享額外扣減 HKD50/部優惠。
6. 防霉抗菌鍍膜劑有效期會因應使用環境而在實際使用過程中有所不同。
7. 2023 冬季洗機推廣期間清洗冷氣機，保用期為 3 個月或延至 2024 年 4 月 30 日，以較長的計算方式為準。保用內容只限室內機出現漏水情況，其他問題須另行收費。
8. 如有各類裝修或裝飾物阻擋冷氣機清洗服務，客戶需自行安排拆裝修及負責相關費用。否則我司將不能提供服務。
9. 如單位位於愉景灣、離島或偏遠地區，客戶須額外支付 HKD300 地區費用。
10. 2023 冬季洗機推廣優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。
11. 指定合約計劃包括 Essential Care Basic (RA, US, SA)及 Professional Care (VRV) ，
12. 各合約計劃的折扣如下：
 - Essential Care Basic (RA, US, SA)合約計劃— 6 折;
 - Professional Care (VRV)
 - 總合約金額 HKD20,000 以下—85 折
 - 總合約金額 HKD20,000 或以上—75 折
13. 以上優惠須受有關條款及細則約束。
14. 大金冷氣 (香港) 有限公司保留調整價格、條款及細則的權利，恕不另行通知。如有任何爭議，大金保留對上述條款的最終決定權。

Terms and Conditions

1. The 2023 winter chemical wash promotion period is from 1st November 2023 to 31st March 2024.
2. The 2023 winter chemical wash promotion service is limited to office hours only.
3. To enjoy the 2023 winter chemical wash promotional offers, the air conditioner cleaning service should be performed at the same location and at the same time.
4. The promotional price is only applicable to general household usage and indoor units installed at height of maximum 3 meters above the ground. In other cases, on site visit is required in order to have a separate quotation.
5. To enjoy the additional discount of HKD50/unit, the cleaning service must be completed between 1st December 2023 and 29th February 2024.
6. The period of efficacy of the anti-mildew and antibacterial coating agent will be different in actual use according to the use environment.
7. The warranty period for cleaning air conditioners during the promotion period is 3 months or extended to 30 April 2024. The warranty is limited to problem of water leakage in the indoor unit. Other issues will be charged separately.
8. If there are any kinds of decoration or accessories that interfere the air-conditioner cleaning service, customers are required to arrange for dismantling and are responsible for the relevant expenses. Otherwise, Daikin will not be able to provide the service.
9. If the job location is in Discovery Bay, Outlying Islands or remote areas, an additional HKD300 location surcharge is required.
10. The 2023 winter chemical wash promotion offers cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash coupons.
11. Designated contract plans include Essential Care Basic (RA, US, SA) and Professional Care (VRV).
12. The discounts for each contract plan are as follows:
 - Essential Care Basic (RA, US, SA) contract plan -- 40% Off
 - Professional Care (VRV):
 - Total contract amount below HKD20,000 - 15% off
 - Total contract amount of HKD20,000 or above - 25% off
13. The above offers are subject to relevant terms and conditions.
14. Daikin Airconditioning (Hong Kong) Limited reserves the rights to adjust the price, terms and conditions without prior notice. In case of any disputes, Daikin Airconditioning (Hong Kong) Limited reserves the final decision on the above terms and conditions.